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Szanowny Panie Prezydencie.

Zgłosiła się do mnie Przewodnicząca Rady Osiedla „Na Skarpie” Pani Teresa 
Tomczyk w sprawie uporządkowania terenu przy ul. „Na Skarpie"- działka 89/34

Działka ta po częściowym jej uporządkowaniu w ramach projektu „Koszalińskiego 

Budżetu Obywatelskiego 2018”, z biegiem czasu stała się znów obszarem bardzo 

zaniedbanym, porośniętym wysoką trawą i krzakami, a także nie estetycznym i złym 

wizerunkiem tej części naszego Osiedla, często odwiedzanego, gdyż jest blisko zarówno 

Politechniki Koszalińskiej, jak i sklepu Biedronka.

Z informacji przekazywanych przez mieszkańców okolicznych budynków 

mieszkalnych, teren ten stał się „przystanią” i szaletem dla ludzi bezdomnych oraz 

osiedlowych pijaczków, co dodatkowo utrudnia im spokojne życie z powodu różnych 

zagrożeń jak i rozchodzącego się po okolicy fetoru odchodów.

Biorąc powyższe fakty pod uwagę, proszę Pana Prezydenta o spowodowanie, aby 
teren ten w trybie PILNYM został uporządkowany.
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